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Mee kijken met bewoners en 

met boombeheerders 

Hoe om te gaan met de groeiruimte 

voor de bomen en tevens met de 

leefruimte voor de bewoners in de 

TIJD. 

 



Eerst enkele beelden van de 

opbouw van de Achtse barrier 
• Zichtbaar is een ouder landschapelement, 

het Savoiepad. Vroeger een landweg, nu 

opgeslokt door verstedelijking. 

• De bomen aan weerszijden van het 

Lavalpad zijn nauwelijks zichtbaar. Terwijl 

ze nu toch al echt hoger zijn dan de 

huizen. 



 



 



 



 

Groenstrook 

in kwestie 



 



Huidige leeftijd van de bomen 

krap 40 jaar. 



Welke van de bomen die er nu staan zien 

we over 80 jaar nog een plaats hebben? 

(leeftijd 120 jaar) 



Welke van de bomen die er nu staan zien 

we over 40 jaar nog een plaats hebben? 

(leeftijd 80 jaar) 



Welke van de bomen die er nu staan zien 

we over 20 jaar nog een plaats hebben? 

(leeftijd 60 jaar) 



Welke van de bomen die er nu staan 

nemen we nu weg   ? (leeftijd 40 jaar) 



 



 



Beheer van de struiken etage  

• Werk naar een gedifferentieerde 

beplantingsstructuur. 

• Kies de langzaam groeiende, meer bijzondere 

struiken als lange termijn struiken.  

• Geef deze de ruimte door de buurstruiken af te 

zetten. 

• Zet met name de snelgroeiers af. 

• Zet beslist niet alle struiken af, je zou dan één 

diffuse groene moes krijgen. 



 



 

In 2007 zijn deze bomen helemaal tot 

op de grond afgezaagd 



 



 

Dank voor uw aandacht en veel genoegen 

met de groene stad gewenst 


